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ZPRAVODAJ
OBCE OBRUBY

INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU

Veřejná	zasedání	zastupitelstva
V minulém období Zastupitelstvo obce Obruby projednalo a schválilo:

Schváleno v červenci
1. Rozhodnutí o zrušení výběrového řízení „Rekonstrukce čerpací stanice pitné vody Soleček, 

I. Etapa.
2. Vyhlášení veřejné zakázky „Rekonstrukce čerpací stanice pitné vody Soleček, I. etapa“ dle 

zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění v režimu zjednodušené 
podlimitní řízení.

3. Uzavření Smlouvy č. 7221300361 o poskytnutí podpory ve výši 426 588,17 Kč na realizaci 
projektu „Instalace fotovoltaické elektrárny - Mateřská škola Obruby“ se Státním fondem životního 
prostředí České republiky, Kaplanova 1931/1, 148 00 Praha 11, IČ: 00020729.

4. Smlouvu o zřízení věcného břemene č. Obruby, 9, IV-12-6028594.

Vážení spoluobčané,

třetí vydání letošního Zpravodaje přichází v době, kdy jsme v polovině našeho volebního 
mandátu. Proto jsem velice rád, že se nám pomalu daří dokončovat rozdělané projekty. Jsou 
ale také projekty, které se nám nedaří dle našich představ. Například zdržení u projektu opravy 
vodní nádrže či vodárny. Oprava vodárny se zadrhla na výběru dodavatele, kdy v prvním kole 
výběrového řízení nebyl žádný uchazeč a při druhém jsme byli nuceni celé řízení zrušit. Proto bude 
na podzim vypsáno již třetí kolo, které snad bude již poslední. Další problém nastal u akce oprava 
vodní nádrže na návsi, kdy jsme nebyli úspěšní při žádosti o dotaci. Tady máme již vybraného 
dodavatele, ale musíme počkat na příští rok, protože budeme opět žádat o dotaci. Smlouva o dílo 
s vybraným dodavatelem zůstává v platnosti. 

Také jsme již započali s pracemi na odkanalizování obce. Tady se práce přehoupnou do dalšího 
volebního období, tedy vše budou dokončovat zastupitelstva po roce 2026. Odkanalizování obce 
se více věnujeme uvnitř tohoto vydání.

 

 Miroslav Dufek, starosta obce
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5. Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-
6010709/017.

6. Odkup podílu 1/3 pozemku č. 679/12 a  p.č. 70/2 , k.ú. Obruby a úhradu nákladů s tím spojených.

Veškerá	usnesení	a	zápisy	jsou	k	nahlédnutí	v	kanceláři	úřadu,	a	to	vždy	v	úředních	hodinách..

Další informace z obecního úřadu
Volby do zastupitelsteV krajů konané 20.9. – 21.9.2024

Výsledky V obci obruby pro středočeský kraj
KANDIDÁTNÍ LISTINA platné hlasy

č. název celkem v %
7 SPD, Trikolora a PRO 5 6,49
14 Zelení a SEN 21 0 0,00
15 DSZ - ZA PRÁVA ZVÍŘAT 1 1,29
16 PŘÍSAHA občanské hnutí 2 2,59
21 Česká pirátská strana 1 1,29
22 STAČILO! - SPOJENÁ LEVICE 1 1,29
36 ANO LEPŠÍ ČESKO S MIMOZEMŠŤANY 1 1,29
39 ANO 2011 41 53,24
43 ČISTÝ A BEZPEČNÝ KRAJ 0 0,00
46 JISTOTA A BUDOUCNOST 1 1,29
61 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ 16 20,77
70 Sociální demokracie 1 1,29
76 Švýcarská demokracie 0 0,00
78 SPOLU (ODS + TOP 09 + KDU-ČSL) 4 5,19
80 Liberální aliance nez. občanů 0 0,00
94 LEPŠÍ ŽIVOT PRO LIDI 3 3,89

Voliči v 
seznamu Vydané obálky Volební účast 

v %
Odevzdané 

obálky Platné hlasy

202 78 38,61 78 77

letní kino

Letošní kino bylo opět příjemným 
zpestřením letošního léta. 
Promítání bylo ve spoluprací 
s SDH, které zajistilo občerstvení 
pro návštěvníky. Na příští rok 
máme předběžně zajištěny dva 
termíny. 
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cyklomapa a herní prVek na hřišti

Ve sportovním areálu přibyly další prvky. První je prohazovací tabule, kde si vaše děti mohou kreslit 
a také zkoušet své dovednosti s míčem. Další prvek, který byl na hřišti instalován, je cyklomapa. 
Tato mapa byla pořízena ve spolupráci s MŠ Obruby, a to v rámci projektu „CYKLOMAPY 
MLADOBOLESLAVSKO DĚTEM“. Do projektu se zapojily děti z naší školky tak, že namalovaly 
obrázky z naší obce. Dva nejhezčí jsou pak k vidění na zmiňované cyklomapě. První obrázek 
nakreslila Anna Fridrichová (6let), druhý Marie Krausová (5let). Cyklomapa je oboustranná a 
velice povedená. Můžete si tak naplánovat cyklovýlet s rodinou po našem okolí. Před budovou 
úřadu si poté můžete prohlédnout letecký snímek naší obce. Je to venkovní fotografie, která byla 
instalována vedle zastávky autobusu.

letní bouřka

Při letní silné bouřce 10. července došlo ke značným škodám na vzrostlých porostech, a to v celém 
katastru obce. Největší poškození bylo v bývalém areálu směr Rohatsko. Padly také stromy na 
zahradě školy. Tady bych chtěl poděkovat našim hasičům za pomoc při likvidaci škod.
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odpadoVé hospodářstVí obce 

Množství tříděného odpadu v období 1. 4. 2024 - 30. 6. 2024

Odměna	celkem	 	 	 	 	 	 26	117,50		Kč
Z toho:
Odměna	za	zajištění	zpětného	odběru	 	 		1	482,00	Kč
(odměna za zajištění míst zpětného odběru, bonus za minimální dostupnost sběrné sítě)

Odměna	za	zajištění	využití	odpadů	z	obalů
(odměna za obsluhu míst zpětného odběru, odměna za zajištění využití odpadů z obalů)

Nádoby na kovy ve veřejné sběrné síti        90,00 Kč
Odměna za úklid jednorázových plastových obalů   370,50  Kč

Odměna	za	obsluhu	míst	zpětného	odběru

Papír             1,714 t       6 880,00 Kč
Plast              1,468 t     11 046,70 Kč
Sklo čiré            1,593 t       2 194,36 Kč
Sklo směsné                2,014 t       2 774,29 Kč
Kovy              0,148 t         1 279,90 Kč

Celkem	 	 											6,937	t	 	 																				24	175,25	Kč

Informace o instalovaných nádobách
Komodita Typ nádoby Objem nádoby v 

litrech
Počet 

instalovaných 
nádob v obci

Počet vyvezených 
nádob za období

Papír kontejner plast 1 100 8 56
Plast kontejner plast 1 100 11 66
Sklo směsné kontejner zvon 1 500 7 8
Sklo čiré kontejner zvon 1 500 2 6
Kov kontejner plast 1 100 3 3

Děkujeme, že třídíte.

staVební poVolení na sběrný dVůr a optiku

Obec již obdržela stavební povolení na sběrný dvůr, což znamená, že mohou započít přípravné 
práce na výstavbu. Rádi bychom, aby již v příštím roce bylo možné ve sběrném dvoře uskladňovat 
bioodpad, který budeme kompostovat, větvě potom drtit na mulč. Stavební povolení bylo také 
uděleno firmě CETIN na výstavbu optické sítě v naší obci.
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VodoVodní přípojky

V létě mně kontaktoval jeden vlastník s tím, že má ve špatném stavu svou vodovodní přípojku a 
že dle sdělení jeho instalatéra má opravu zajistit obec. Tedy vlastník vodovodu. Vlastníkovi jsem 
dlouze vysvětloval, jak se věci mají. Proto jsem se rozhodl uveřejnit informace pro další případné 
majitele, kteří zjistí, že mají ve špatném stavu svoji přípojku. Možná, že máte v živé paměti, že jsme 
vás vždy upozorňovali ke kontrole své přípojky při odstávkách vodovodu. 
Níže	krátký	popis	vztahu	a	vlastnictví	vodovodní	přípojky:
Veřejná vodovodní síť zajišťuje zásobování vodou obyvatele, je tvořena vodovodními řády, tedy 
vodovodním potrubím, ze kterého jsou odbočeny vodovodní přípojky, na jejichž konci je umístěno 
měřící místo odebrané vody. Měřící místo je definováno technickými požadavky provozovatele. 
Nicméně je majetkem provozovatele (mimo vlastní vodoměr). Potrubí za vodoměrnou sestavou je 
již vnitřní rozvod odběratele.
Obecně platí, že vodovodní řády jsou v majetku obce a případně také v jejich provozování. 
Vodovodní přípojka začíná odbočkou z vodovodního řádu a je majetkem odběratele, jinak také 
vlastníka pozemku, pro který přípojka slouží.
Výstavba nebo obnova přípojky jsou plně hrazeny vlastníkem přípojky. Vlastník přípojky hradí i 
další případné náklady s tím spojené. Havarijní opravu přípojky na veřejné části (obecní pozemek) 
provádí na své náklady provozovatel.
Havarijní opravu přípojky na neveřejné části provádí na své náklady vlastník přípojky. Pokud se 
ale jedná o letité přípojky, tak je zcela evidentní, že opravit již nepůjdou, tedy se budou muset 
vybudovat přípojky zcela nové.

mas mladoboleslaVsko – dotace
V srpnu jsem byl přítomen na semináři ohledně vypsané dotace na techniku pro JSDH. Když jsem 
původně jednal na MAS Mladoboleslavsko, tak měla být možnost dotace také na levnější ojetá 
vozidla. To ale nakonec nedopadlo, podmínkou bylo zakoupení vozidla nového, jehož pořizovací 
cena dosahuje 1,5 až 1,7 mil.Kč. Při alokaci výzvy MAS ve výši 2 067 608 Kč (je to na dvě 
vozidla), by 500 - 700 tisíc Kč musela doplatit obec.To byl také důvod, proč se naše obec této 
výzvy neúčastnila. Náklady ve formě spoluúčasti, pojištění a servisu nového vozidla by pro obec 
byly nepřiměřeně vysoké.

odkanalizoVání obce
V nejbližší době nás čekají další kroky spojené s odkanalizováním obce. A jaký že tedy bude 
v tomto směru postup. Čekají nás tyto přípravy: 
• Jako první bude odeslána žádost na PRVKÚK. Plán rozvoje vodovodů a kanalizací Středočeského 

kraje je dokument, který obsahuje koncepci řešení zásobování pitnou vodou včetně vymezení 
zdrojů povrchových a podzemních vod uvažovaných pro účely úpravy na pitnou vodu a 
koncepci odkanalizování a čištění odpadních vod v daném územním celku. V tomto dokumentu 
je zahrnuta také naše obec, která tam v současnosti má likvidaci splaškových vod v septicích. 

• Provést geodetické zaměření celé obce.
• Průzkum každého RD, který je před zahájením prací nutný.
• Geologický průzkum celého území obce, abychom zjistili stav podloží.
• Projektová dokumentace.
• Žádost o stavební povolení.
• Smlouvy na všechny dotčené pozemky (přípojky). To by mělo být součástí stavebního povolení.
• Žádost o dotaci.
• Samotná realizace.
• Kolaudace.
V tomto volebním období bychom mohli ještě požádat o stavební povolení, pokud vše půjde podle 
plánu. Zbytek již bude na dalším zastupitelstvu, které vzejde z voleb v roce 2026. 
Pokud se jedná o odkanalizování obce, tak si myslím, že bychom k tomuto tématu měli uspořádat 
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referendum (nejlépe společně s volbami do Poslanecké sněmovny v roce 2025), kde by se mohl 
vyjádřit každý občan. Ptáte se proč? Jedná se o opravdu velice finančně náročnou akci, která bude 
pro nás znamenat zcela jiný přístup v hospodaření. Tato změna v hospodaření bude na několik 
let a dotkne se úplně všech. To by znamenalo, že se budou provádět jenom opravy a udržování 
obecního majetku. Dobrá zpráva je, že obecní majetek je téměř všechen opraven. 
Pokud mohu mluvit za svoji osobu, tak si myslím, že kanalizaci naše obec mít může, ale bude 
to vyžadovat tři věci. První jsou úspory, druhá je to, že si zvolíme zodpovědné zastupitele, kteří 
budou ctít to, co si my všichni v případném referendu odsouhlasíme. Pokud tedy odkanalizování 
bude pro většinu občanů prioritou číslo jedna a budou PRO. Třetí potom bude na nás všech. Což 
bude znamenat to, aby se občané více zajímali o práci zastupitelstva. V současnosti se veřejných 
zasedání skoro nikdo neúčastní, což může být ze dvou důvodů. První důvod je ten, že jsou občané 
s prací zastupitelů a životem v obci spokojeni. To by bylo jistě skvělé, ale já si myslím, že je to spíše 
ten druhý. To je, že je to většině jedno, a to není dobré ani pro zastupitelstvo, natož pro občana. 
Protože zastupitelstvo musí mít zpětnou vazbu o vašich potřebách. 

poděkoVání
Horecký tým Draci z kotlíku SOŠ a SOU Horky nad Jizerou se zúčastnili 
akce Krakonošův guláš v Peci pod Sněžkou, děkujeme za možnost 
zapůjčení pivních setů vaší obce.

 Jana Lukešová   

ostatní informace z naší obce

připraVujeme .....
• 12.10.2024 vítání občánků v mateřské škole

• 23.11.2024 vánoční tvoření od 14 hod., pro děti i dospělé (cena na materiál cca 100 Kč)

• 1.12.2024 rozsvěcení vánočního stromu na 1. adventní neděli

• Mikuláše – termín ještě upřesníme     Jana Kašíková

pro informaci .....
předběžně rezervované termíny na zapůjčení hřiště v roce 2025:

• 18.4.2025, 5.7.2025, 19.7.2025, 2.8.2025, 16.8.2025 
Jana Kašíková

Přestože jsou volby do obecních zastupitelstev až v roce 2026, tak bych chtěl touto cestou 
oslovit, a to v dostatečném předstihu, občany, kteří by měli zájem pracovat v zastupitelstvu, 
aby nás kontaktovali. Každý občan starší 18 let může kandidovat. Další zastupitelstvo bude 
již sedmičlenné. Také bychom byli rádi, aby další volby probíhaly tak, že do voleb půjde 
každý sám za sebe. V sousední obci se to velice osvědčilo. To ale bude záležet na ostatních 
kandidátech, kteří se voleb budou účastnit. Pokud tedy uvažujete, že se chcete voleb v roce 
2026 účastnit, tak nás můžete již teď oslovit. Se vším poradíme a rádi vysvětlíme.
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informační systém - znoVu připomínáme
V obci byl spuštěn informační systém, který zlepší komunikaci mezi obcí 
a občanem. Pomocí této aplikace můžete také komunikovat s obecním 
úřadem. Upozorňujeme občany, že mohou systém MOBISYS využít také 
k zasílání hlášení na obec. Můžete třeba zasílat fotografie poškozené 
místní komunikace, černé skládky, nefunkční lampu veřejného osvětlení 
atd. Pokud budete tuto aplikaci využívat k zasílání hlášení na úřad, 
tak budeme velice rádi. Toto	hlášení	mohou	zasílat	pouze	majitelé	
takzvaných	chytrých	telefonů.	V	současnosti	je	v	systému	
registrovaných	276	uživatelů.

Jak se přihlásit do systému
Registrace – klasický mobilní telefon
Registrace probíhá formou SMS zprávy. Zašlete kód REG OBRUBY 
OBZ pro odběr informačního kanálu Obecního zpravodajství na 
telefonní číslo 777 080 880. 

Registrace – chytrý mobilní telefon
Registrace probíhá skrze mobilní aplikaci MojeObec, která je volně ke stažení v obchodě 
GooglePlay a AppStore. 

Postup při nezobrazování příchozí SMS zprávy na vašem telefonu.
Je třeba přejít do nastavení systému (v seznamu aplikací je to ikona s ozubeným kolečkem „Nastavení“), 
ťuknout na položku „Aplikace“, zde v seznamu najít „MojeObec“, rozkliknout sekci „Baterie“ a povolit 
„Automatické spuštění aplikace“ a „Běžet i po vypnutí obrazovky“. Dále v sekci „Oznámení“ (stále 
v nastavení této aplikace) musí být povoleno „Povolit upozornění“.Tento postup je vyzkoušený na 
telefonu značky Huawei s Androidem 6.0, na Samsungu mohou být popisky mírně odlišné, smysl by ale 
měl být stejný. Pokud používáte aplikaci na čištění nebo uvolňování paměti (tzv. „task killer“), je třeba 
zde udělit výjimku pro aplikaci „MojeObec“, aby nebyla ukončována. Postup závisí na konkrétní aplikaci.

Pokud má někdo problém s přihlášením, tak mu na úřadě s tímto velice rádi pomůžeme.  

informace na str. 1 až 7 poskytl miroslav dufek, starosta obce, pokud není uvedeno jinak

SpolečenSká kronika
V období říjen - prosinec 2024 oslaví své životní jubileum:
v	říjnu	-	Hovorková	Zuzana	-	60,	Trnka	Leoš	-	50
v	listopadu	-	Hnízdo	Zdeněk	-	80

Všem uvedeným, ale i těm, kteří si nepřáli být zveřejněni, blahopřejeme 
a do dalších let přejeme hodně zdraví.

Uvádíme pouze významná životní jubilea. Pokud si nepřejete být uveřejněni v naší rubrice, napište nám 
na emailovou adresu: zpravodaj.obruby@seznam.cz nebo dejte prosím vědět na obecním úřadě.
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ZE ŽIVOTA SDRUŽENÍ A SPOLKŮ

Činnost našeho sboru byla během letních prázdnin opravdu pestrá a nepolevili jsme v dobře rozjeté práci pro 
oživení společenského života v naší obci. 

Dne 6. 7. 2024 jsme zahájili prázdniny dětským dnem a večerní zábavou se skupinou Adaptace. Pro děti byl 
připravený různorodý program. Skákací hrady, tvořivá dílnička, sportovní soutěže, divadelní představení. Nechybělo 
také bohaté občerstvení včetně oblíbených domácích langošů, o které je vždy velký zájem. Zábavné odpoledne si užilo 
přes šedesát malých návštěvníků. Večerní zábavu pro dospělé bohužel zkazil déšť. 

I přes nepřízeň počasí nám však skupina Adaptace nakonec zahrála, pořadatelé zajistili přístřeší nad parketem a 
návštěvníci si tak mohli zábavu naplno užít. 

V sobotu 3. 8. 2024 jsme se postarali na hřišti o občerstvení během letního kina, které zajistila obec Obruby. 

Další prázdninovou akcí bylo dne 10. 8. 2024 Letní 
zábavné odpoledne pro děti a dospělé. Akci jsme uspořádali 
společně s Nohejbalovým klubem Obruby. Snažili jsme 
se opět zajistit pro návštěvníky různorodý program, který 
by je pobavil a zaujal. Za zmínku stojí oblíbené divadelní 
představení pro děti, hasičská pěna pro děti.

Největší ohlas získal pan Dobrkovský s ukázkou 
dravců. Návštěvníci se dozvěděli mnoho zajímavostí ze 
života dravců, mohli si je zblízka důkladně prohlédnout a 
zájemci se s nimi mohli i zdarma vyfotografovat. Celým 
odpolednem i večerní zábavou nás provázel DJ Zdeněk 

Vocásek. Na akci bylo díky obětavým ženám hasičkám 
upečeno 2 000 ks posvícenských koláčů, které byly během 
odpoledne téměř vyprodané. Akce se zúčastnilo přes 70 
dětí a okolo 120 dospělých. Milou návštěvou na této akci 
byl poslanec PČR Ondřej Lochman, který se přijel podívat 
s celou rodinou a strávil zde celé odpoledne. Pan Lochman 
se zajímal o činnost našeho SDH. Zároveň se také setkal 
s našimi hasičkami rekordmankami z tzv. „staré gardy“. 
Poblahopřál jim k rekordu a poděkoval za reprezentaci 
našeho regionu. 

Na této akci byla vybrána finanční částka ve výši 7 500,- 
Kč na restaurování varhan v kostele na Všeborsku. Celkem již bylo na varhany vybráno 42 000,- Kč. Celková částka, 
která je potřeba na restaurování varhan, je 350 000,- Kč. 

Děkujeme všem sponzorům za finanční příspěvky na uspořádání této akce. 
Velké poděkování si zaslouží také všichni ti, kteří se podíleli na přípravě a realizaci celé akce. Vážíme si každé 

pomoci. 

Poslední prázdninový pátek 30. 8. 2024 jsme opět uspořádali taneční zábavu na letním parketu s oblíbenou skupinou 
Adaptace. Tentokrát nám počasí a sluníčko přálo. Zábavy se zúčastnilo přes 200 návštěvníků. Akce se vyvedla a všem 
se moc líbila. 

Po kratší letní pauze jsme zahájili soutěžní sezonu v hasičském sportu v Sukoradech dne 17. 8. 2024 soutěží 
v rámci Boleslavského poháru. Naše družstvo zde skončilo na 16. místě s časem 38,60 s. Dne 24. 8. 2024 následovala 
další soutěž v Bakově nad Jizerou, kde jsme se opět umístili na 16. místě. Mírné zlepšení v umístění našeho družstva 

SBOR	DOBROVOLNÝCH	HASIČŮ	Obruby
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nastalo až ve Březně, kde se konala 7. 9. 2024 soutěž „O pohár Klenice“. Zde se naše družstvo mužů umístilo na 
9. místě. Tato soutěž ve Březně měla pro náš sbor velký význam. Poprvé se zde představilo a soutěžilo za Obruby nově 
založené družstvo děvčat. Děvčata se dala dohromady po jarní obrubské okrskové soutěži. Celé léto poctivě trénovaly, 
seznámily se s pravidly požárního útoku a hasičským vybavením. Většina děvčat z družstva o požárním útoku do té 
doby žádné znalosti neměla, bylo to pro ně něco zcela nového a neznámého. První soutěžní premiéra se děvčatům 
vydařila a mohly mít umístění na předních pozicích. Bohužel po chybě na savicích došlo k velké časově prodlevě a 
konečné umístění bylo na 16. místě. Děvčata mají za sebou první velkou zkušenost se soutěží v požárním sportu a 
patří jim naše velké poděkování za vzornou reprezentaci SDH Obruby. 

Z důvodu výstrahy ČHMU byla zrušena poslední soutěž v rámci Boleslavského poháru, která se měla konat dne 
14. 9. 2024 v Kosořicích. Soutěž byla zrušena bez náhradního termínu. 

Z ostatní činnosti sboru a jednotky:
dne 10. 7. 2024 se naší obcí prohnala průtrž mračen se silným větrem a kroupami. Přívalový déšť zatopil několik 

domů v dolní části obce. V těch domech jsme zasahovali a pomáhali s odčerpáním vody z obydlí. Na pozemku u 
mateřské školky byl vyvrácen stříbrný smrk, který jsme po bouřce odklidili z cesty. Následující den byl tento smrk i další 
nebezpečné stromy u mateřské školky pokáceny. 

V měsíci červenci oslavil náš starosta sboru Dalibor Musil významné životní jubileum a to tzv. Abrahámoviny. 
Přejeme mu ještě jednou za celý sbor hodně zdraví, štěstí, pohody a životního elánu do dalších let. 

V srpnu oslavila významné životní jubileum naše nejstarší členka, paní Jarmila Bočková, krásné 85. narozeniny. 
Přejeme jí do dalších let pevné zdraví, hodně spokojenosti a životního elánu. 

Během měsíce srpna bylo předáno JSDH obce 5 ks nových zásahových obleků (kalhoty, bunda). Po 14 letech došlo 
k obměně stávajících a již nevyhovujících obleků. Obleky byly zakoupeny z rozpočtu obce Obruby. Zásahová jednotka 
obce Obruby má od počátku jejího zřízení 9 členů. Snad se podaří zajistit v příštím roce obleky i pro zbývající část 
jednotky včetně dovybavení o boty a rukavice pro všechny členy, aby byl zásahový oblek kompletní. 

V letošním roce měla obec Obruby možnost požádat pro náš hasičský sbor o dotaci na pořízení nového dopravního 
automobilu. Dotace by byla ve výši 95% a obec by se podílela spoluúčastí ve výši 5%. V reálu mohla obec z dotace 
obdržet až 1.000 000,- Kč a zaplatit z rozpočtu obce 50 000,- Kč + cenu nad rámec dovybavení automobilu (cca 300 až 
500 tisíc Kč). Jelikož jsme v loňském roce zrušili dodávkový automobil, který byl již v nevyhovujícím stavu a neprošel 
by technickou kontrolou a uvažovali jsme o pořízení nového automobilu pro potřeby sboru a zásahové jednotky, byla 
tato dotace vítanou možností k pořízení nového automobilu. Vše bylo řešeno s MAS Mladoboleslavska, která měla 
celou agendu ohledně dotace na starost. a byla našemu záměru nakloněna a ochotná pomoci. Při osobní schůzce jsme 
se dozvěděli, že vedení obce o podání žádosti neuvažuje. Domníváme se, že rozhodnutí nepodat žádost o dotaci, je 
veliká škoda. Nejen pro hasiče, ale i pro samotnou obec. Byli jsme připraveni podílet se na pořízení nového automobilu 
i vlastními finančními prostředky, které na auto šetříme. Bohužel rozhodnutí vedení obce bylo jiné. 

Velkého uznání se našemu sboru dostalo 5. září, kdy byl nominován mezi 5 nejlepších SDH v obvodu Středočeský 
kraj, Ústecký kraj a Praha. Budeme se ucházet o nejvyšší umístění, o kterém rozhodne veřejnost, tedy i Vy, občané 
naší obce. Obracíme se proto na vás s prosbou o podporu naší nominace a zaslání hlasu buď SMS na tel číslo: 900 
77 06 ve tvaru: HASICI (mezera) SSSC4 nebo přes formulář https://www.adhr.cz/hlasovani-sbory. Počítají se oba 
způsoby, každý tedy může zaslat 2 hlasy.  První tři místa získávají jak finanční, tak materiálně zajímavé ceny, které 
bychom rádi využili na další činnost sboru. Děkujeme a vážíme si vaší podpory nejen v anketě, ale i během celého roku.

Plán činnosti na následující období:
21. září Posvícenská zábava na hřišti, se skupinou Difur Band od 20 hod.
19. října Velitelský den v Mnichově Hradišti
9. listopadu Shromáždění představitelů OSH Mladá Boleslav ve Všelisech
16. listopadu Vyhlášení výsledků BP ve Dlouhé Lhotě
29. listopadu Vyhlášení hasičů roku 2024 v Brně
15. prosince Adventní koncert v kostele na Všeborsku
21. prosince Výroční valná hromada sboru

Bližší informace k jednotlivým akcím budou včas zveřejněny. Těšíme se, že se na některé potkáme i s Vámi.

Za SDH Obruby
Sedláček Pavel - jednatel
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Srdečně zdravíme naše čtenáře. Co se od minulého vydání Zpravodaje u nás na hřišti událo? Není 
toho zrovna málo……. Co se týká soutěže, tak letní pauzu jsme v tabulce okresní nohejbalové 
soutěže přečkali na úžasném prvním místě! To se nám ještě nikdy v historii nepodařilo. Jsme rádi, 
že i někteří diváci si k nám našli cestu a přijdou nás navštívit, povzbudit, podiskutovat a třeba si i 
s námi dát pivo či klobásu. V týmu se nás drží přátelská atmosféra a chuť měnit věci kolem nás k 
lepšímu. 

Pomáhali jsme s přípravou 
na letních akcích na hřišti 
pořádaných SDH Obruby. 
Na těchto akcích jste 
nás také mohli potkat u 
soutěžních stanovišť pro 
děti nebo kde jinde, než u 
grilu.

Dále pokračujeme ve 

zvelebování okolí našeho nohejbalového hřiště. Rozhodli jsme 
se pro obnovu stávajícího, již nevyhovujícího místa k sezení. 
Náš tým během léta odstranil staré lavičky a stůl, části plotu 
a starou dlažbu, která byla nahrazena obrubníky a novou 
zámkovou dlažbou, kterou pro nás obec zakoupila – Děkujeme! 
Ještě, že máme v týmu šikovného truhláře…..Vláďa Hejl nám 
vyrobil krásný přístřešek a společnými silami se nám ho podařilo 
usadit na místo a další člen našeho týmu Jarda Král ho opatřil 
střechou. Na nových lavicích a stole se ještě pracuje, ale nebojte 
se, pro příští sezónu bude vše připraveno, abyste se měli kde 
pohodlně posadit.

Začíná se nám dařit i s mládeží a prvních  5-6 dorostenců chlapci 
/ děvčata začalo pravidelně chodit trénovat, tak doufáme, že jim vůle a odhodlání vydrží. Pro 
budoucnost nohejbalu je práce s mládeží důležitá a jsme rádi, že u nás mladí projevili zájem. Rádi 
přivítáme další zájemce všech věkových kategorií.

Koncem srpna začala podzimní fáze okresní soutěže, do které jsme vstupovali z prvního místa. 
Čekalo nás odehrát již jen 4.kola. Během těchto kol jsme dokázali vyhrát nad SK Nohejbal Hlavenec 
a NK Boseň. První porážku v sezóně jsme utrpěli až 3.září (!) v Kolomutech. V našem posledním 
zápasu této sezóny s NK Sudovo Hlavno jsme hráli o první místo v soutěži. Do zápasu jsme šli s 
vědomím toho, že náš první vzájemný zápas v jarní části jsme vyhráli 6:1 a i eventuální prohra 5:2 by 
nám zajistila první místo, protože při rovnosti bodů bychom měli lepší skóre ze vzájemných zápasů. 
Nakonec jsme si odvezli druhou porážku v sezóně v poměru 4:3, což nám stačilo na to, abychom 
se mohli začít radovat z celkového prvního místa v soutěži a to s našimi nejvěrnějšími fanoušky, 

NOHEJBALOVÝ	KLUB	Obruby
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Ze žIVoTa MaTeřSKé šKoly obruby
Vážení spoluobčané,
dovolte, abych  se po prázdninách s Vámi opět podělila o informace z naší Mš. Nový školní 
rok je tu! a tak se nabízí otázka, jaký asi bude? I letošní rok je školka kapacitně plně obsazena.
V červenci 10.7.2024 po silném větru a přívalovém dešti došlo k vyvrácení a poničení 
stříbrných smrků před budovou Mš. Tato situace si vyžádala zásah profesionálních hasičů. 
Vidět profesionální hasiče, bylo pro děti neskutečným zážitkem. Po dohodě s oÚ bylo dřevo 
nabídnuto k prodeji a korunky za ně budou použity ve prospěch dětí.
Tím bych chtěla poděkovat oÚ obruby za pomoc a zrealizování parkovacích míst v areálu 
Mš i za výměnu střešní krytiny na zahradním domku.
  Velký dík patří všem, kteří se na těchto pracích  podíleli.
 DĚKuJeMe.
V měsíci srpnu probíhala běžná údržba v Mš (praní koberců, úklid, údržba a sekání zahrady, 
drobné opravy, revize elektro, hasící přístroje, vzduchotechnika, elektrospotřebiče aj…)

Již proběhla dvě představení 19.9.2024 „Knihadýlko“ a  20.9.2024  „Maňáskové představení“.
letos nabízíme 2 kroužky v oblastech:

• sportovně pohybový kroužek „aerobik“
•  jazykovou přípravku „anglický jazyk“

kteří nás přijeli podpořit i na 
poslední zápas – moc si toho 
ceníme a děkujeme! Můžeme 
vám už říct, že ta parta chlapů 
z Obrub jsou mistři!! Minulý rok 
hořká „bramborová“ pozice a 
letos zasloužené odmakané 
prvenství! 

Čeká nás teď krátká pauza, 
ve které je potřeba oslavit 
prvenství, ale hlavně doléčit 
některé „bolístky“.  Přes zimu 

musíme dokončit práci na našem novém sezení a potom opět  
začneme trénovat v hale a těšit se na další sezónu. Laťku jsme 
dali vysoko, tak uvidíme, jak se nám ji povede udržet v příštím 
roce. Můžete nás sledovat i na facebooku, kde nás najdete jako NK 
Obruby.
 
   Za NK Obruby Karel Mužíček a Jakub Nitsche
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Co NÁS ČeKÁ:
Je toho opravdu hodně. Nejprve třídní schůzky v obou třídách a seznámení rodičů s plánem 
akcí, pro školní rok 2024/2025, který si teprve musíme odsouhlasit. Jednou z veřejných akcí 
bude rozsvěcení Vánočního stromku  1.12.2024 v 17 hodin v obrubech.
20.12.2024 bude ukončen provoz, děti odhlášeny z docházky a zaměstnanci budou čerpat 
dovolené.
2.1.2025 zahájení provozu 
Doufám, že školní rok, který právě začal, bude pro většinu dětí, rodičů i paní učitelek laskavý 
a klidný.
Ze spokojených dětí vyrůstají spokojení dospělí, kteří dokáží vytvářet harmonický svět.

„Všechno	co	opravdu	potřebuji	znát,
jsem	se	naučil	již	v	mateřské	škole“

           robert Fulghum (americký spisovatel, unitářský pastor, filosof, učitel, zpěvák, malíř)

 
Za celý kolektiv MŠ Hana Šrytrová, učitelka


